
 

 

 

 

 

Informacija apie Klaipėdos darželį „Papartėlį“ 

 

 

 

          

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kas yra Klaipėdos darželis „Papartėlis“? 

 

Klaipėdos darželis „Papartėlis“ yra įstaiga,  

kurią lanko vaikai. 

Toliau Klaipėdos darželį „Papartėlis“ 

vadinsime darželiu. 

 

Kokio amžiaus vaikai gali lankyti  

Klaipėdos darželį „Papartėlis“? 

 

Klaipėdos darželį „Papartėlis“ lanko vaikai,  

kuriems yra:  

 2 metai, 

 3 metai, 

 4 metai, 

 5 metai, 

 6 metai, 

 7 metai. 



 

             

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ką vaikai veikia darželyje?  

Vaikai darželyje mokosi:  

 žaisti,  

 sportuoti,  

 dainuoti,  

 šokti,  

 piešti,  

 skaičiuoti,  

 rašyti raides.  

 

 

Kokie žmonės dirba  

Klaipėdos darželyje „Papartėlis“? 

Darželyje dirba: 

 mokytojai, 

 kiti darbuotojai. 

 

Ką vaikai valgo Klaipėdos darželyje „Papartėlis“? 

Darželyje vaikai valgo: 

 pusryčius,  

 pietus,  

 vakarienę.  

Valgiaraštį galima pamatyti  

darželio internetiniame puslapyje. 

Paspauskite mėlyną tekstą apačioje: 

https://papartelis.lt/index.php/valgiarastis/maitinimas 

 

 

https://papartelis.lt/index.php/valgiarastis/maitinimas


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ką reikia įdėti vaikui į darželį?  

Vaikas turi turėti patogią avalynę vaikščioti grupėje. 

Spintelėje vaikas turi turėti  

atsarginius rūbus, pavyzdžiui: 

 kelnes,  

 marškinėlius,  

 kelnaites,  

 kojines,  

 miego marškinėlius.  

 

 

Kur galiu sužinoti daugiau informacijos  

apie darželį? 

Daugiau informacijos apie darželį  

galite sužinoti internete. 

Paspauskite mėlyną tekstą apačioje: 

www.papartelis.lt 

Tada Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Ką daryti, jeigu norite, kad Jūsų vaikas 

lankytų darželį „Papartėlis“? 

Jeigu norite, kad Jūsų vaikas lankytų 

darželį „Papartėlis“,  

turite prisijungti prie interneto puslapio.  

Interneto puspalyje turite parašyti prašymą. 

Jeigu norite prisijungti prie sistemos, 

paspauskite mėlyną tekstą apačioje: 

https://ikimokyklinis.klaipeda.lt 

http://www.papartelis.lt/
https://ikimokyklinis.klaipeda.lt/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                      

Jeigu turite klausimų, kaip užsiregistruoti į darželį, 

galite paskambinti telefonu. 

Telefono numeriai, kuriais galite paskambinti yra: 

 +37046396150 arba 

 +37046396146. 

 

Koks yra darželio darbo laikas? 

Darželis dirba: 

 pirmadienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos 

 antradienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos, 

 trečiadienį nuo 7:30 valandos  

iki 18:00 valandos, 

 ketvirtadienį nuo 7:30 iki 18:00 valandos, 

 penktadienį nuo 7:30 iki 18:00 valandos. 

 

Koks Klaipėdos darželio „Papartėlis“ adresas? 

 

Darželio adresas yra 

           Reikjaviko gatvė 5, Klaipėda, Lietuva. 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

Jeigu turite klausimų: 

 galite darželiui paskambinti. 

Darželio telefono numeris yra 

+37046364306, 

 galite darželiui parašyti elektroninį laišką. 

Darželio elektroninio pašto adresas yra 

info@papartelis.lt 
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Tekstą parengė: Vilma Zabielienė 

Tekstą vertino: Aurelijus Krupavičius. 

Teksto vertinimą koordinavo: Viktorija Pilibaitienė. 

 

Iliustracijos: 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

 


